

## Notulen vergadering 1 september 2021

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden via MS TEAMS online overleg op woensdag 1 september 2021.

### **Aanwezig.** (Zie bijlage 1)

Van het bestuur: Armand Gielen, John Schulpen, Maria Gijzels, Mariette Kuijpers, Peter Feijen en Ton Ory.  
Ondersteunende leden: Jac v.d. Winkel, Jos Vaasen, Ton Jacobs en Pierre Wagemans.

### **Afwezig.**

Van het bestuur: Harry Bocken en André Gerhards.  
Ondersteunende leden: Clarence Pielaat, Jo Franken, Marlies Koks, Erik Weijzen, Marcel Boreas, Jan Cremers en Jan Baar.

### **1. Opening en vaststellen agenda.**

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen digitaal welkom. Hij hoopt dat iedereen een fijne vakantie heeft gehad. Jac v.d. Winkel deelt mee dat hij Opa wordt. Waarvan akte.

André Gerhards, Harry Bocken, Clarence Pielaat, Marcel Boreas, Erik Weijzen, Jo Franken, Jan Baar, Marlies Koks en Jan Cremers hebben zich afgemeld. Maria Gijzels meldt zich een half uurtje later.

#### A. Vaststellen agenda.

De toegestuurd agenda wordt vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. Zie **bijlage 2**.

### **2. Notulen voorgaande vergaderingen.**

De notulen van 23 juni 2021 worden per bladzijde doorgenomen. Jac meldt bij para 3., waar het ging over de “verboden toegang”-borden bij het looppad langs de Roode Beek, dat zijn opmerking dat er slechts één bordje staat aan de Elzenweg t.h.v. het huis “Sjanet”. Dit in tegenstelling tot de uitspraak van Harry Bocken. E.e.a. is na de vergadering geverifieerd. Er zijn verder geen op- en aanmerkingen op de notulen waardoor ze worden vastgesteld met de voornoemde wijziging en, vanwege het video-vergaderen, alleen door Ton voor akkoord geparafeerd. De nieuwe versie, V1, wordt aan alle leden toegezonden.

### **3. Ingekomen en verzonden post/e-mails.**

#### A. Overzichtslijst poststukken 1 juni t/m 29 augustus 2021.

De correspondentielijst (zie **bijlage 3**) is toegestuurd. Gezien de lange periode tussen de DR-vergaderingen wordt her en der wat langer stilgestaan bij “poststukken”. Een aantal stukken keert als agendapunt vandaag terug. Bij punt 12 geeft Armand een korte reflectie van het verloop van onze bijdrage aan de Menswel Zomertoer. Bij punt 19 & 27 verwachten we nog een datum voor de Salvatorplein-schouw, voor punt 25 vraagt Jos Vaassen naar het vervolg. Ton geeft aan dat we de groenvoorzieningen nauwlettend in de gaten houden. Bij punt 29 is er geen verdere berichtgeving meer geweest.

### **4. Financiën.**

#### A. Financieel overzicht t/m 1 sept. 2021.

Buiten de bankkosten en wat kantoormateriaal zijn er geen mutaties geweest.

Batig saldo per 1 sept.: € 1.296,82.

#### B. Collectief lidmaatschap DR-en en Gemeenschapshuizen;

Er zijn gesprekken met de gemeente gaande over het collectief lidmaatschap van de Vereniging kleine Kernen Limburg (VKKL) voor alle verenigingen en stichtingen in E-S. Daarmee kunnen deze organisaties lid worden en daarmee een beroep doen op de expertise bij de VKKL en haar leden. Voor de gemeente betekent dit een kostenpost van grofweg € 2400,- Er wordt nu gekeken welke organisaties hier belang bij hebben. Dan wordt er definitief beslist.

#### C. Subsidieaanvraag DR 2022 en overweging André.

De aanvraag is intussen verstuurd. André Gerhards kwam met het voorstel om bij de volgende termijn te bekijken of er van een gereduceerd bedrag of het voor een jaar overslaan sprake kan zijn. Waarvan akte.

### **5. Werkgroep Verkeer.**

#### A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK:

##### 1) Intern overleg A2VK 20 juli 2021.

Op 20 juli vond er intern overleg plaats over de positie van de voorzitter, Herman Vreken, n.a.v. de lopende onderzoeken naar integriteitsteksties door de provincie.

De vraag was over het platform in de huidige situatie en kennis van nu verder wilde met Herman. Het platform heeft in zijn algemeenheid met continuering, maar wil voor een definitieve beslissing de positie van de provincie, Rijkswaterstaat en de gemeenten in september afwachten.

2) Vervolg intern overleg A2VK n.a.v. 7 sept. 2021;

Tijdens dit overleg wordt bekeken in hoeverre er aanvullende informatie ter beschikking is gekomen om de beslissing t.a.v. het voorzitterschap van Herman bij te stellen.

3) Overleg voorbereiding uitvoering 21 sept. 2021;

Op 21 september is de 1<sup>e</sup> vergadering over de voorbereiding van de uitvoeringsfase voorzien.

4) Voortgang.

Vanaf dan wordt er gefocust op de activiteiten rond de uitvoering, zoals de opdracht aan de aannemer(s), de voorzieningen rond het project en de communicatie tussen platform en uitvoerder bv.

**B. Aanpassing kruisingen.**

1) Reactie dhr. Verhaegh op de kruisingen PLUS en Medisch Centrum.

De conclusie van de aanwezigen is dat de gemeente vooral één lijn dient te trekken t.a.v. van de aanduiding van kruisingen, waardoor een hoop onduidelijkheid wordt weggenomen.

2) Reactie dhr. Verhaegh op herijken gemeentelijk Verkeer- en Vervoersplan (GVVP).

Het wachten is op een geschikte datum voor dit overleg.

3) Reactie dhr. Verhaegh op situatie doodlopend gedeelte Louerstraat (Gerhards);

Dit probleem wordt op korte termijn opgelost met een bordaanduiding.

4) Voortgang VOP-spoorwegovergang Stationsstraat (Geelen);

Op het schrijven van mevr. Geelen is gereageerd en het wachten is op een formele toestemming van ProRail om het stuk grond naast het fietspad vanaf het Herenstraatje te gebruiken voor de aanleg van een trottoir door de gemeente.

5) Parkeren Posterholtlaan.

De aanwezigen zijn het eens met Armand Gielen en Jo Franken dat de aanleg van parkeervakken op de Posterholtlaan, zoals is voorgesteld door de verkeersdeskundige, een verbetering betekenen t.o.v. de huidige situatie, waarbij soms opritten ongewenst geblokkeerd worden bv. De gemeente gaat de bewoners tijdens een infoavond eveneens bevragen.

**6. Energietransitie & Duurzaamheid.**

Er is geen nieuws vanuit die hoek te melden.

**7. Gemeenschapsvoorziening Susteren.**

Pierre Wagemans geeft aan dat door zijn partij een motie is ingediend om een behoefteonderzoek uit te voeren naar een dergelijke voorziening in Susteren. Deze motie is breed gedragen door alle partijen in de gemeenteraad en moet vooralsnog voor het einde van het jaar zijn beslag krijgen. John Schulpen stelt wel dat de werkgroep (WG), waaraan door John en Jos vanuit de DR wordt deelgenomen, bij dit onderzoek betrokken worden, zodat er geen twee parallelle onderzoeken ontstaan.

**8. Revitalisering "Tunnelvisie" – project.**

Naar aanleiding van een schrijven van de Klankbordgroep Cultuur van E-S is in juni door de DR het besluit genomen om te overwegen of het "Tunnelvisie"-project nieuw leven was in te blazen. Dit mede ingegeven omdat er voor de cultuursector van E-S een substantieel bedrag door de rijksoverheid ter beschikking was gesteld. O.b.v. die kennis werd een overleg met de wethouder Cultuur, mevr. Bruijsten, georganiseerd op 30 augustus. In dat overleg werd door Armand en Ton duidelijk gemaakt dat van een revitalisering slechts sprake kan zijn wanneer er voldoende financiële ondersteuning beschikbaar is.

Mevr. Bruijsten gaf aan dat zij in de beschikbare documenten te weinig links met de cultuursector zag en het voor haar daardoor moeilijk was om fondsen toe te kennen. Ook over de omvang van die eventuele fondsen liet zij zich niet uit. Omdat de gemeente over twee weken mogelijk een convenant tekent met de Cultuurregio N- & M-Limburg werd door haar naar contacten met dat instituut verwezen. De ambtenaar op dit dossier stuurt ons de contactgegevens hiervoor.

Armand en Ton willen met de wethouder Toerisme, mevr. van Mulken, van de gemeente Stein contact opnemen om te ervaren hoe zij de financiering van de opknopbeurt van drie RWS-viaducten door een graffitikunstenaar heeft rond gekregen. Mogelijk dat daaruit lering te trekken valt over hoe we de zaken hier moeten oppakken en wat e.e.a. aan kosten daar met zich heeft meegebracht. Daarna wordt ook contact gezocht met de Cultuurregio N- & M-Limburg.

John stelt vast dat we bij de hele discussie over het wel of niet opknappen totaal voorbijgaan aan de basisproblematiek, nl. het thema (sociale) veiligheid. Dat is na vijf jaar nog steeds niet opgelost. Hij ziet veiligheid nog steeds als kernprobleem dat op korte termijn dient te worden opgelost. Dat thema wordt een primair agendapunt bij het bestuurlijk overleg met de wethouders, waarvan het tijdstip van mei naar een later datum is verschoven. Actiepunt!

Maria Gijzels vraagt om de KBG Cultuur qua correspondentie bij de zaak betrokken te houden, terwijl Peter Feijen zich afvraagt of de provincie geen specifiek potje voor dit veiligheidsthema beschikbaar heeft. Jac v.d. Winkel vraagt naar de status van camera's omdat er bij de Louerstunnel wordt aangegeven dat er van cameratoezicht sprake is. Pierre Wagemans ziet een taak weggelegd voor de eerste verantwoordelijke veiligheid; de burgemeester.

## 9. WBTR ijken van statuten en handelen bestuur.

Zodra fysiek overleg wederom mogelijk is, zullen John, Ton en Maria Gijzels zich buigen over de nut en noodzaak van statutaire aanpassingen en die van het bestuurlijk handelen bij onze stichting.

Daarna zal er een overleg met het gehele bestuur gepland worden waar de WBTR-aanpassingen in het bestuurlijk handelen worden doorgesproken en de noodzaak van statuten aanpassingen verduidelijkt worden. Actiepunt!

## 10. Mededelingen & Rondvraag.

### A. Mededelingen;

Er zijn geen mededelingen.

### B. Rondvraag;

Maria Gijzels: Er is door buurtbewoners van de ABC-straten een brief gestuurd naar woningstichting Zo Wonen over de verregaande verloedering van de buurt. Een kopie van dit schrijven is gelijktijdig naar de gemeente verstuurd. Van beide adressanten is totaal geen response terugontvangen, buiten de reactie van één politieke partij. Pierre geeft aan dat door de bewuste partij art. 33 vragen zijn gesteld.

Jos Vaassen: wenst, als het kan, z.s.m. weer fysieke overleggen. John zegt de school hierover te hebben benaderd, maar heeft nog geen antwoord gehad vanwege de vakanties. Jac stelt als alternatief de Harmoniezaal voor. Ton stelt dat dit ter overweging wordt genomen als de school vanwege Coronabeperkingen geen medewerking kan verlenen.

Ton Jacobs: vraagt zich af bij wie zijn bejaarde buurvrouw haar beklag kan doen over geluidsoverlast tot in de vroege uren door haar burens. Ton geeft aan dat hiervoor niet de politie maar de gemeente aan de lat staat. Zij, of haar kinderen, zullen dus een bericht aan de gemeente via [info@echt-susteren.nl](mailto:info@echt-susteren.nl) moeten sturen.

## 11. Sluiting.

John sluit de 10<sup>e</sup> online vergadering om 20:45 uur. Hij bedankt de deelnemers voor hun bijdrage aan een vruchtbare bijeenkomst. De volgende online of fysieke vergadering is op **woensdag 13 oktober 2021**. Dat laatste is afhankelijk of OBS de Springdonk de vergaderruimte in school al ter beschikking wil/mag stellen! De verschuiving in de datum is noodzakelijk omdat op 6 oktober niet het volledige DB aanwezig kan zijn.

### Bijlagen: 3

1. Presentielijst vergadering 1 september 2021;
2. Agenda 1 september 2021;
3. Correspondentielijst 1 juni t/m 29 augustus 2021.

# DORPSRAAD SUSTEREN

P R E S E N T I E - L I J S T

Bijlage 1

PLENAIRE VERGADERING 1 september 2021.

<u>NAAM</u>	<u>HANDTEKENING</u>
1. <i>Ton Ory</i>	<i>Jo</i>
2. <i>John Schulpen</i>	
3. <i>Armand Gillen</i>	
4. <i>Jos Vaassen</i>	
5. <i>Peter Feijen</i>	
6. <i>Pieter Wagman</i>	
7. <i>Ton Jacobs</i>	
8. <i>Mariek Kuypers</i>	
9. <i>Jac 't d Winkel</i>	
10. <i>Marica Jyzels</i>	
11. ....	
12. ....	

---

---

# DORPSRAAD SUSTEREN

---

---

## Openbare plenaire vergadering 134

Via een MS TEAMS online overleg, op woensdag 1 september 2021, 19:30 uur

### Agenda

1. Opening.
  - A. Vaststellen agenda.
2. Notulen.
  - A. Notulen vergadering 23 juni 2021, versie 0, worden vastgesteld.
3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.
  - A. Overzichtslijst poststukken 1 juni t/m 30 augustus 2021:
    - 1) Noodverordening wateroverlast Roosteren bv. (Marcel);
    - 2) Overlast Harmoniezaal (Gerhards);
    - 3) Terugkoppeling ROL over buslijnen 19 & 65 (Marcel);
    - 4) Afsluiting looppad Rode Beek (Maria).
4. Financiën.
  - A. Financieel overzicht t/m 1 september 2021;
  - B. Collectief lidmaatschap DR-en en Gemeenschapshuizen;
  - C. Subsidieaanvraag DR 2022 en overweging André.
5. Werkgroep Verkeer.
  - A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK:
    - 1) Intern overleg A2VK 20 juli 2021;
    - 2) Vervolg intern overleg A2VK n.a.v. 7 sept. 2021;
    - 3) 1<sup>e</sup> overleg voorbereiding uitvoering 21 sept. 2021;
    - 4) Voortgang.
  - B. Aanpassing kruisingen e.d.:
    - 1) Reactie Dhr. Verhaegh op de kruisingen Med. Centrum en Plus;
    - 2) Reactie Dhr. Verhaegh op herijken gemeentelijk Verkeer en Vervoersplan (GVVP);
    - 3) Reactie dhr. Verhaegh op situatie doodlopend gedeelte Louerstraat (Gerhards);
    - 4) Voortgang VOP-spoorwegovergang Stationsstraat (Geelen);
    - 5) Parkeren Posterholtlaan.
6. Energietransitie & Duurzaamheid.
  - A. ALV Energie-coöperatie op 24 juni 2021 (digitaal);
  - B. RES Zuid-Limburg beschikbaar;
  - C. Enquête Gemeente Transitievisie Warmte 4 aug. 2021;
  - D. Beschikbaarheid net voor opweklocaties.
7. Gemeenschapsvoorziening Susteren.
8. Revitalisering “Tunnelvisie” – project.
9. WBTR ijken van statuten en handelen bestuur.
  - A. Vooroverleg John, Maria & Ton plannen;
  - B. Overleg voltallig bestuur plannen
10. Mededelingen & Rondvraag.
11. Sluiting.

---



---

# DORPSRAAD SUSTEREN

---



---

## CORRESPONDENTIE vanaf 1 juni t/m 29 aug. 2021.

zwart = verstuurd, rood = ontvangen

1. Op 1 juni per e-mail het Waterschapbedrijf, bij monde van dhr. Vaos Brouns, verzocht om het looppad langs de Rode Beek met bv. een tourniquet af te sluiten voor anderen dan voetgangers.
2. Op 1 juni per e-mail de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, verzocht om een aantal kruisingen met "onduidelijk" voorrangskarakter te bezien v.w.b. uniformiteit en gelijktijdig in een aparte sessie het herijken van de verkeerscirculatie van vrachtverkeer door te nemen.
3. Op 1 juni per e-mail de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, verzocht de fout over het vervallen van het busvervoer naar Roosteren t/m 18 juni, vanwege het werk aan de brug over het Julianakanaal, te corrigeren.
4. Op 3 juni per e-mail ontvangen van Burgerkracht, Nieuwsbrief #57. Deze doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan Baar.
5. Op 3 juni per e-mail ontvangen van de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh, reactie op onze e-mail t.a.v. kruisingen met "onduidelijk" voorrangskarakter en de herijking van het GVVP. De reactie op 4 juni beantwoord en mede doorgestuurd naar de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen.
6. Op 7 juni per e-mail bericht ontvangen van de VKKL, Ralph Tangelder, dat zij benaderd waren door de gemeente E-S, mevr. Ellen Bijsterbosch, over de mogelijkheid van collectief lidmaatschap van de VKKL en of daar nog behoefte aan bestond. Vanuit het secretariaat gereageerd naar de VKKL dat wij al lang onze behoefte hebben kenbaar gemaakt en dat het op de agenda voor het bestuurlijk overleg van 31 mei stond. De reactie ook gedeeld met John en dhr. Henk Claessen v.w.b. de gemeenschapshuizen.
7. Op 8 juni ontvangen per post van de gemeente, Team Maatschappelijk Domein, de toezegging van een éénmalige Corona-subsidie van € 300,- voor de Dorpsraad-activiteiten. Het bestuur hiervan op de hoogte gesteld.
8. Op 8 juni ontvangen per e-mail van het Buurtenplatform A2VK, Nicole Voorjans, de presentatie en het verslag van het Overleg van 3 juni 2021 over het voorkomen van verkeershinder tijdens de verbredingswerkzaamheden. De documenten gedeeld met alle DR-leden.
9. Op 8 juni per e-mail voorgesteld om de petitie tegen de aanleg van zonneparken in het buitengebied van E-S ter kennisgeving aan te nemen of er op de DR-vergadering op 23 juni a.s. erop terug te komen.
10. Op 9 juni per e-mail aan het Reizigersoverleg Limburg (ROL) verzoeken gericht t.a.v. buslijn 65, Nieuwstadt → Maaseik (B) v.v. Het bericht gedeeld met het bestuur en Marcel Boreas als verzoeker.
11. Op 14 juni ontvangen per e-mail van de provincie de 14 juni Nieuwsbrief over de uitbreiding van het VDL-Nedcar gebied. De brief op 15 juni gedeeld met alle leden.
12. Op 18 juni per e-mail ontvangen van Menswel, Karin Kamps, de oproep tot deelname aan de Menswel Zomertoer op 8 juli op twee locaties in Susteren. De diverse buurtverenigingen en alle leden opgeroepen tot participatie aan dit evenement. Onze deelnemers kunnen ter plekke mensen aanspreken en de flyer uitdelen.
13. Op 22 juni per post ontvangen van de gemeentelijke afdeling Maatschappelijk Domein het voorstel tot aanvraag subsidie voor 2022. Het bericht gedeeld met het bestuur.

14. Op 23 juni per ontvangen van de gemeente, dhr. Verhaegh, de reactie op ons verzoek tot duidelijke markeringen bij kruisingen. De reactie gedeeld met alle leden.
15. Op 23 juni per e-mail het correspondentieoverzicht van de DR van 1 mei t/m 20 juni aan alle leden alsnog verstuurd.
16. Op 23 juni per post ontvangen van de Klankbordgroep (KBG) Cultuur Echt – Susteren de oproep om een herstart van het “Tunnelvisie” project voor één tunnel te overwegen. Vanwege een donatie van het ministerie Onderwijs, Cultuur en Wetenschap (O, C & W) aan de gemeente zijn er fondsen voor dit project mogelijk beschikbaar. Het schrijven vanuit het DB aan het bestuur en specifiek aan bestuurslid Armand Gielen, als projectleider destijds, ter overweging gestuurd.
17. Op 23 juni per e-mail ontvangen van Clarence, onze wijkagent, het uittreksel uit het Regelement Verkeersregels en Verkeerstekens (RVV) v.w.b. uitritconstructie en de regels daarvoor. Deze verheldering op 24 juni doorgestuurd naar de deelnemers aan de DR-vergadering van 23 juni.
18. Op 24 juni per e-mail de heer Verhaegh geïnformeerd over de instemming van de DR met zijn voorstel voor de kruisingen in het Centrum.
19. Op 24 juni per e-mail dhr. Verhaegh en wijkagent Pielaat verzocht om data (2) voor het houden van een korte schouw op het Salvatorplein om de helderheid van de voorrangssituatie vast te stellen.
20. Op 24 juni per e-mail mevr. Karin Kamps geïnformeerd over de deelname van de DR-leden Vaassen en Gielen aan de Zomertoer in Susteren op 8 juli. Zij reageert op 25 juni met enige organisatorische aanwijzingen.
21. Op 25 juni ontvangen per e-mail van de Natuur en Milieufederatie Limburg (NMFL) de Nieuwsbrief van juni 2021. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden.
22. Op 25 juni per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland de Nieuwsbrief van juni 2021. De Nieuwsbrief doorgestuurd aan alle leden.
23. Op 25 juni per e-mail ontvangen van bestuurslid Armand zijn voorstellen aan het bestuur t.a.v. de herstart van het z.g. “Tunnelvisie” project.
24. Op 28 juni per e-mail ontvangen van de VKKL de “mei” Nieuwsbrief. Deze vermoedelijke “juni” Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden als ook naar het Wensauto-bestuur van LES.
25. Op 28 juni per e-mail de wethouder beheer Groen, dhr. Ruijten, gevraagd naar een gewijzigd beleid t.a.v. van het groenonderhoud in de kern. In een reactie per e-mail geeft hij aan om er onderzoek naar in te stellen. De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen.
26. Op 28 juni per e-mail de wijkagent, Clarence Pielaat, gevraagd naar de verkeersregels t.a.v. spoorwegovergangen. Dit i.v.m. de opstelling van camera’s bij twee spoorwegovergangen in Echt – Susteren.
27. Op 29 juni per e-mail reactie van Ruud Verhaegh (gemeente) op ons verzoek tot een schouw op het Salvatorplein naar de voorrangssituaties aldaar tezamen met Clarence Pielaat. Ook wendt hij zich tot Clarence over een afstemming van data voor die schouw. De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen.
28. Op 29 juni per e-mail de goedgekeurde notulen van de DR-vergadering van 19 mei jl. aan alle leden toegestuurd.
29. Op 30 juni per e-mail ontvangen van André een kopie van de mail aan de politie om de nachtelijke overlast (burengerucht) bij de Harmoniezaal aan te pakken. Van de politie bericht ontvangen dat ze bekend zijn met het euvel en dat het probleem op 8 juli met de burgemeester wordt besproken. John, als voorzitter, ingelicht over het probleem en voorgesteld om met de gemeente en politie hierover te coördineren.
30. Op 2 juli per e-mail, n.a.v. een waarschuwing van André Gerhards, de gemeente en de politie op de hoogte gesteld van de doodlopende weg (zonder waarschuwing) vanaf de ORN en de Oude Roermondseweg met het advies om een bord te plaatsen.
31. Op 5 juli per e-mail ontvangen van Burgerkracht, Nieuwsbrief #58. Deze doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan Baar.

32. Op 10 juli per post ontvangen van het Team Ruimtelijk Domein de uitnodiging voor het 19 juli fysieke overleg over het gasvrij maken van woningen in E-S. Op 15 juli de toezegging van André Gerhards om deel te nemen als bestuurslid.
33. Op 15 juli per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland, de juli 2021 Nieuwsbrief van 15 juli. De Nieuwsbrief doorgezeten naar alle leden.
34. Op 15 juli ontvangen van dhr. Ruud Verhaegh (gemeente) de toezegging om de kruising bij het Medisch Centrum mee te nemen bij de herijking van kruisingen. De reactie doorgezeten naar de WG Verkeer.
35. Op 15 juli ontvangen van het Team Ruimtelijk Domein de uitnodigingswijziging voor het 19 juli overleg van fysiek naar digitaal. André Gerhards moet hierdoor afhaken. Omdat verder geen enkel bestuurslid op 19 juli beschikbaar is, Jac v.d. Winkel gevraagd om zijn plaats in te nemen. Die zegt dit toe. Meldt later niet in de gelegenheid te zijn geweest vanwege o.a. ontbreken code.
36. Op 15 juli ontvangen van dhr. Ruud Verhaegh (gemeente) de oplossing voor het “doodlopende weg” probleem op de Louerstraat/ Oude Roermondseweg. De reactie doorgezeten naar de WG Verkeer.
37. Op 20 juli ontvangen van Nederland Zorgt Voor Elkaar (NLZVE) de juli Nieuwsbrief. De Nieuwsbrief doorgezeten naar alle leden.
38. Op 22 juli ontvangen per e-mail van Burgerkracht de oproep ontvangen voor coördinatoren van vrijwilligers. De oproep gedeeld met Maria, Peter en Jan.
39. Op 28 juli ontvangen per e-mail van de VKKL de juli Nieuwsbrief. Deze Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden als ook naar het Wensauto-bestuur van LES.
40. Op 31 juli ontvangen per e-mail van mevr. Geelen e-mailverkeer als reactie op haar navraag aan de gemeente naar de ontwikkelingen rond de, door haar voorgestelde, voetgangersoversteek op de spoorwegovergang op de Stationsstraat. Mevr. Geelen op 1 aug. een reactie vanuit de DR gestuurd over het langdurig karakter van dergelijke verzoeken. De reactie gedeeld met de frequente deelnemers aan de DR-vergaderingen.
41. Op 1 augustus per e-mail alle bestuursleden het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 juni 2021 gestuurd om hen op de hoogte te houden.
42. Op 4 augustus per artikel in weekblad “t Waekblaad” de oproep tot deelname aan de enquête over de Transitievisie Warmte. Het artikel en de oproep gedeeld met alle leden van de DR.
43. Op 6 augustus ontvangen per e-mail van Burgerkracht de @ctueel 59 ontvangen met een oproep om participatie door jongeren. De oproep gedeeld met Maria, Peter en Jan.
44. Op 7 augustus per e-mail wethouder Bruijsten uitgenodigd tot een gesprek met de DR-WG over een eventuele revitalisering van het z.g. “Tunnelvisie” – project. Dit n.a.v. een suggestie van de Klankbordgroep Cultuur van onze gemeente.
45. Op 13 augustus per e-mail ontvangen van de gemeente, dhr. Verhaegh, de mededeling over het voornemen om op de Posterholtlaan tussen huisnummers 25 en 38 parkeervakken in te tekenen om wild-parkeren te voorkomen. Dit voornemen ter overweging en kritiek gedeeld met de WG Verkeer.  
Reacties ontvangen van John Schulpen, Armand Gielen en Jo Franken.
46. Op 18 augustus per e-mail ingediend via [info@echt-susteren.nl](mailto:info@echt-susteren.nl) het subsidieverzoek voor de DR voor 2022. Per ommegaande een bevestigingsmail van ontvangst retour van de gemeente,
47. Op 19 augustus per e-mail de uitnodiging voor de digitale DR-vergadering van 1 sept. en de concept notulen van 23 juni aan alle leden verstuurd.
48. Op 20 augustus per e-mail ontvangen van de gemeente de uitnodiging tot deelname aan de World Clean-up actie op 18 september. De oproep gedeeld met alle leden, de gezamenlijke buurtverenigingen en de vrijwilligers van LES.



49. Op 25 augustus per post ontvangen van de Kon. Ned. Heide Mij. (KNHM) de uitnodiging tot deelname aan haar actie "Kern met Pit" voor 2022. De oproep en folder gescand en in delen verstuurd aan alle leden.
50. Op 25 augustus ontvangen per e-mail van de VKKL de augustus Nieuwsbrief. Deze Nieuwsbrief gedeeld met zowel de leden, als ook de gezamenlijke buurtverenigingen en de Wensauto Echt – Susteren.
51. Op 28 augustus, op aanraden van Jan Baar, per e-mail de redactie van 't Waekblaad verzocht om het artikel over de actie van de KNHM "Kern met Pit" te plaatsen in week 35 of 36.
52. Op 29 augustus per e-mail alle leden van de DR het correspondentieoverzicht vanaf 1 juni t/m 29 aug. toegestuurd.